
OPLEGNOTITIE 

 

Onderwerp: horecaplannen voor het cultuurgebouw en het raadhuisplein 

 

Nummer  

Versie  

Thema Economische zaken 

Indiener Fractie PvdA 

Steller n.v.t. 

Portefeuillehouder(s) dhr. A.Th.H. Van Dijk / dhr. Th.L.N. Weterings 

Beslispunten voorstel n.v.t. 

Sessiemotivatie De PvdA is tijdens het werkbezoek aan het Cultuurgebouw informeel 

geïnformeerd over de horecaplannen van het Cultuurgebouw. 

Daarover hebben wij vervolgens vragen gesteld aan het college. Met 

deze antwoorden in de hand willen wij graag met de collega’s van 

gedachten wisselen over de inzet en uitwerking van de 

horecaplannen van het cultuurgebouw, om daarmee de wethouder 

een duidelijk richting te geven. Aspecten die volgens ons aan de orde 

moeten komen zijn: paracommercialiteit versus volledige 

commerciële activiteiten, wie is verantwoordelijkheid voor de horeca, 

kwaliteit van het Raadhuisplein. 

 

 

Historie: 24 januari vraagt de fractie PvdA om een sessie over de horeca in het cultuurgebouw en het 

raadhuisplein. De raad stemt hiermee in. 

 

Beantwoording schriftelijke vragen van de PvdA over de inzet van een gemeenteregisseur voor het 

cultuurgebouw (2012/70092) 

 

 

 

 

Te informeren derden: Ondernemingsvereniging Hoofddorp Centrum en de instanties van het 

Cultuurgebouw 

 

 

 

Planning proces (In te vullen door de Griffie) 

Thema: 

Stap Datum Doel Gewenste rol college 

Sessie 21-3-2013 Inhoudelijke discussie met als 

doel het college kaders mee 

te geven 

Beantwoorden vragen. 

    

    

 

 

 

 


